
Ett trevligt möte på Erstaviks slottsägor ordnades den 13/11 med 
representanter för Erstaviks gods, Sportfiskarna, Nacka kommun, 
Stockholms stad och Saltsjöbadens Fiskvårdsförening samt en 
hydrolog från Tyréns ingenjörsbyrå. Syftet med mötet var att 
planera för en ombyggnad av en så kallad fisktrappa i den bäck 
som rinner ut från Erstaviks ägor till Erstaviksfjärden. Bäcken är en 
mycket viktig plats för öring att föröka sig. Det är inte vilken öring 
som helst, den är en egen "stam" som inte påverkats av 
inplanterade öringar från helt andra vatten.

Bäcken är inte speciellt stor men har tillräckligt flöde normalt för att 
öring och andra fiskarter kan ta sig upp mot strömmen och finna 
lämpliga bottnar att lägga sin rom på. Den gångna sommaren var ju 
väldigt torr och troligen räckte då inte vattenflödet för att få en 
lyckad föryngring av beståndet. Men vid vissa tider på året kan 
flödet vara tämligen stort och då får inte fisktrappan vara byggd så 
att flödet hindras så mycket att vägar eller annat översvämmas. Det 
är naturligt vis också viktigt att fisktrappan är estetiskt tilltalande - 
till skillnad från den som finns i dag.

Tanken för den framtida trappan är att den skall vara tillverkad av 
trä, ek eller lärkträ tror man kan hålla många år. Ett önskemål är att 
trappan blir längre; då kan det finnas bra bassänger där fisken kan 
"vila" sig mellan trappstegen. Den föreslås även att bli bredare för 
att minska risken för översvämning vid höga vårflodsflöden.

Förutom detta projekt diskuterades att det skall utföras arbeten 
längre upp i bäcken, att lägga ut sten på vissa ställen där fisk 
bedöms komma att lägga rom.


